
Protokół NR XXXIX z obrad sesji Rady Miejskiej w 
Ostrołęce z dnia 27 czerwca   2005 roku. 
 
Obecni według załączonej listy.  
 
Ad. do pkt 2  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

Przywitał przybyłego na dzisiejsze obrady byłego dyrektora Ostrołęckich 

Zakładów Celulozowo Papierniczych Pana Stanisława Juraszka, oraz 

zgromadzonych gości. Zaproponował Radzie ,aby w dniu dzisiejszym została 

mu wręczona odznaka „ Za zasługi dla Miasta Ostrołęki” która została mu 

przyznana.  

Odznaczenie zostało mu wręczone przez  Przewodniczącego Rady Miejskiej 

Pana Janusza Kotowskiego, oraz Prezydenta Miasta Pana Ryszarda Załuskę.   

 Po dekoracji Pan Stanisław Juraszek poprosił o zabranie głosu w celu 

wygłoszenia krótkiego wystąpienia . 

Traktuję to wyróżnienie jako dowód uznania dla dokonań ówczesnej załogi 

Ostrołęckich Zakładów Celulozowo Papierniczych a później Intercellu, którą 

miałem wielką przyjemność kierować przez ponad 20 lat. Mogę dziś 

powiedzieć, że gdyby nie pełne zaufanie tejże załogi, do podjętych 15 lat temu 

działań w zakresie powiązań kapitałowych przez ówczesne kierownictwo 

OZCP, nie mówilibyśmy dziś o tym sukcesie., prawdopodobnie gdyby nie te 

działania, tego podmiotu gospodarczego nie byłoby na mapie kraju. Przykładów 

na ten temat jest zbyt wiele. Kiedy podjęte zostały kontakty z firmą szwedzką 

IP-Finans, nie było łatwo. Dość trudno było przekonać ludzi do nowych 

rozwiązań gospodarczych, do nowego sposobu myślenia. Ja nie miałem 

pierwowzorów, ale wzajemne pełne zaufanie pozwoliło na przejście tego 

magicznego progu. To było okupione bardzo wytężoną pracą. Ale rozważne 

kroki, przemyślane decyzje, sprawiły, że odnieśliśmy wspólny sukces. To 

bardzo cieszy, że firma rozwija się, że weszła w nowe jakże ciekawe kontakty z 



branżowym kapitałem — z firmą Stora Enso. Ten fakt to przyszłość dla firmy w 

Ostrołęce. Mówię to z całą odpowiedzialnością. O takim rozwiązaniu myślałem, 

gdy byłem jeszcze czynny zawodowo. Zresztą krótko po wejściu kapitału 

szwedzkiego do OZCP podobne kroki podjęły kierownictwa Świecia, Kwidzyna 

i Kostrzyna. Te cztery zakłady stanowią 95 proc. potencjału przemysłu 

papierniczego w Polsce. Te dokonania, aczkolwiek już historyczne, cieszą, ale 

jako obywatela Ostrołęki smuci mnie fakt zastoju w tego typu działaniach u nas. 

No, może nie na miarę Intercellu, ale dlaczego nie? Jako stypendysta Zakładu 

Ubezpieczeń Społecznych, czyli emeryt, mam okazję bytności w wielu miastach 

i wielu podmiotach gospodarczych. To, co mam okazję zobaczyć, proszę mi 

wierzyć, jest imponujące. Mam doskonałe porównanie, bo praktycznie nie ma w 

Europie kraju, gdzie nie byłem i nie odwiedziłem znaczącego producenta 

papieru. Ostrołęka ma doskonałe położenie, zresztą kapitał szwedzki wchodząc 

do Ostrołęki, ten element brał pod uwagę i to on m.in. sprawił, że akurat tu 

Szwedzi ulokowali część swoich pieniędzy. Niestety tego elementu moim 

zdaniem nie wykorzystuje się w pełni. Nie widać w mieście agresywnego 

działania w zakresie przyciągania kapitału. Inni to robią chyba sprawniej, a poza 

tym w wielu rozmowach, jakie prowadzę w odwiedzanych przeze mnie 

podmiotach, dominuje jedno stwierdzenie: musi być więcej życzliwości w 

szerokim tego słowa znaczeniu, a mniej zazdrości. Mówiąc o tym, jakże 

ważnym zagadnieniu, mam na myśli tych wiele osób, które poszukują pracy. 

Przemawia przeze mnie troska obywatela o to, co w moim mieście może się 

zdarzyć w niedługim czasie. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

Otwieram XXXIX sesję Rady Miejskiej w Ostrołęce .  Na   Sekretarza obrad 

proponuję Pana  radnego Marka Gogulskiego . Czy  ktoś wnosi jakieś uwagi. 

Uwag nie wniesiono.  

 



Głosowanie:  

Za – 17głosów,  

Przeciw- 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,  

Sekretarzem obrad został wybrany radny Rady Miejskiej Marek 

Gogulski.  

  
Ad. do pkt 3   

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Prezydent Miasta wycofuje się z porządku obrad  dwa projekty uchwał:  

- projekt uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie nadania Statutu 

Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Ostrołęce, 

- projekt uchwały w sprawie powierzenia Prezydentowi Miasta Ostrołęki 

uprawnienia do ustalania cen i opłat za usługi komunalne,  

Wprowadza się do porządku obrad dzisiejszej sesji Rady Miejskiej dwa projekty 

uchwał, oraz  autopoprawkę do projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie 

Miasta na 2005 rok.  

- projekt uchwały  w sprawie ustalenia regulaminu przyznawania i 

przekazywania w roku szkolnym 2005/2006 stypendiów na wyrównywanie 

szans edukacyjnych młodzieży wiejskiej uczącej się w szkołach 

ponadgimnazjalnych umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości 

proponuję rozpatrzenie jako pkt 13,  

- projekt uchwały  sprawie utworzenia obwodów głosowania w mieście 
Ostrołęka, proponuję rozpatrzenie jako pkt 14, 
 
Proponowany porządek posiedzenia:  
1. Otwarcie sesji, stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór sekretarza obrad. 

3. Przyjęcie porządku obrad.  

4. Przyjęcie protokołu XXXVI -XXXVIII sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce  



/ protokoły  do zapoznania się w Kancelarii Rady Miejskiej/.  

5. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych Rady Miejskiej oraz wystąpienia 

Przewodniczących Samorządów Osiedlowych.  

 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce zmieniającej 

uchwałę w sprawie prowadzenia zadań publicznych,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinie komisji: 

- Gospodarki Finansowej, 

 - Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców ,  

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja,  

e/ podjęcie uchwały.  

 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

utworzenia Szkoły Policealnej Nr 1 w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinia komisji  Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja , 

e/ podjęcie uchwały.  

  

8. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

utworzenia Szkoły Policealnej Nr 3 w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinia komisji  Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji,   



d/ dyskusja , 

e/ podjęcie uchwały.   

 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

utworzenia Szkoły Policealnej Nr 4 w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinia komisji Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja , 

e/ podjęcie uchwały.  

  

10. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

przekształcenia Szkoły Policealnej wchodzącej w skład Zespołu Szkół 

Zawodowych Nr 2 im. 5 Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinia komisji   Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja , 

e/ podjęcie uchwały.    

 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

funkcjonowania Zespołu Szkół Nr 3 w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinia komisji    Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja,  



e/ podjęcie uchwały.   

 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

funkcjonowania Zespołu Szkół Nr 4 w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Oświaty, 

b/ opinia komisji    Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja,  

e/ podjęcie uchwały.   

 

13. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

nadania Statutu Miejskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji w Ostrołęce,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Prawa, Porządku Publicznego i 

Współpracy z Samorządami Mieszkańców,   

b/ opinie komisji :  

- Kultury, Sportu i Turystyki,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  

d/ dyskusja,  

e/ podjęcie uchwały.  

 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

powierzenia Prezydentowi Miasta Ostrołęki uprawnienia do ustalania cen i 

opłat za usługi komunalne,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji Prawa, Porządku Publicznego i 

Współpracy z Samorządami Mieszkańców,   

b/ opinie komisji :  

- Kultury, Sportu i Turystyki,   

c/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji ,  



d/ dyskusja, 

e/ podjęcie uchwały.  

 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

zmian w budżecie Miasta Ostrołęki na 2005 rok,  

a/wystąpienie sprawozdawcy  Komisji Gospodarki Finansowej ,  

b/ opinie komisji:  

 - Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej ,  

- Rodziny i Opieki Społecznej,  

- Oświaty, 

- Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  

c/ opinia Samorządów Osiedlowych,  

d/ rozpatrzenie sprawozdania i opinii komisji oraz opinii Samorządów 

Osiedlowych , 

e/ dyskusja, 

f/ podjęcie uchwały. 

 

16. Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

odwołania Sekretarza Miasta,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji  Prawa, Porządku Publicznego i 

Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  

b/ rozpatrzenie sprawozdania komisji,  

c/ dyskusja,  

d/ podjęcie uchwały.  

 

17.  Rozpatrzenie projektu uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie 

powołania  Sekretarza Miasta,  

a/ wystąpienie sprawozdawcy Komisji  Prawa, Porządku Publicznego i 

Współpracy z Samorządami Mieszkańców,  



b/ rozpatrzenie sprawozdania komisji, 

c/ dyskusja,  

d/ podjęcie uchwały.  

 

18. Rozpatrzenie informacji Prezydenta Miasta Ostrołęki dotyczących 
realizacji:  
 - uchwał Rady Miejskiej w Ostrołęce   podjętych   w okresie I kwartału 2005 

roku, 

- wniosków Komisji Rady Miejskiej w Ostrołęce zgłoszonych w okresie I 

kwartału 2005 roku, 

- interpelacji i wniosków  radnych Rady Miejskiej w Ostrołęce zgłoszonych w 

okresie I kwartału 2005roku, 

- wniosków Przewodniczących Samorządów Osiedlowych zgłoszonych w okresie 

I kwartału 2005 roku, 

- wniosek Komisji  Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców  

b/ opinie komisji:  

- Gospodarki Finansowej,  

- Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury Technicznej,  

- Zdrowia i Ochrony Środowiska,  

- Rodziny i Opieki Społecznej , 

- Oświaty ,  

- Kultury, Sportu i Turystyki , 

c/ opinia Samorządów Osiedlowych ,  

d/ rozpatrzenie wniosku i opinii komisji oraz opinii Samorządów Osiedlowych  

e/ dyskusja , 

f/ przyjęcie informacji w wymienionych pp.1 , pp. 2 , pp. 3 , pp. 4 .  

 

 



19. Informacja Prezydenta Miasta o pracy w okresie od 1 kwietnia  2005  do 

31 maja  2005 roku .  

 

20. Odpowiedzi Prezydenta Miasta na interpelacje , wnioski i zapytania 

radnych Rady Miejskiej oraz przedstawicieli Samorządów Osiedlowych.  

 

21. Komunikaty i sprawy organizacyjne Rady Miejskiej ,   

 

1/ Przyjęcie Rezolucji Rady Miejskiej Ostrołęki w sprawie wyrażenia poparcia 

dla projektu ustawy o przekształceniu prawa użytkowania w pracowniczych 

ogródkach działkowych w prawo własności. 

  

22.Sprawy różne.  

23. Zakończenie obrad XXXIX sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce.  

 

Ad. do pkt 4   

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski 

Protokoły z obrad sesji XXXVI - XXXVIII  były do wglądu w Kancelarii Rady 

Miejskiej. Czy ktoś wnosi uwagi. Uwag nie wniesiono. 

Głosowanie prot. XXXVI sesji  

Za – 17 głosów,  

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,  

Protokół został przyjęty.   

Głosowanie prot. XXXVIII sesji  

Za – 17 głosów,  

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,  

Protokół został przyjęty.   



Ad. do pkt 5 – interpelacje  

Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Jarosik  

Dlaczego program zbiórki odpadów nie jest wdrażany w ostrołęckich  firmach.  

Radny Rady Miejskiej – Tadeusz Kaczyński  

Radny swoją treść interpelacji złożył na piśmie. Treść złożonych trzech    

interpelacji stanowi  załącznik dokumentu pod protokółem sesji. / odpowiedź na 

piśmie/.  

Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski  

Radny swoją treść interpelacji złożył na piśmie. Treść złożonych sześciu    

interpelacji stanowi  załącznik dokumentu pod protokółem sesji. / odpowiedź na 

piśmie/ 

Radny Rady Miejskiej – Wiesław Szczubełek   

Zwracam się z prośbą do Pana Prezydenta, aby na koniec sezonu letniego  

nagrodzić   te osoby  które uczestniczyli  w ratowaniu życia  innych nad wodami 

naszej rzeki.  

Radny Rady Miejskiej – Marek Gogulski  

Bardzo proszę o remont na oś 600- lecia  ulicy Sygetyńskego. Powstało bardzo 

dużo ubytków w/w ulicy.  

Zwracam się z prośbą o interwencję u kierownictwa firmy która wywozi 

materiały wtórne  na wspomnianym  przez zemnie osiedlu. Chodzi mi aby ta 

wywózka odbywała częściej. 

Radny Rady Miejskiej – Andrzej Kania   

Zwracam się z prośbą o rozwiązanie konfliktu w ZSZ Nr 2 który dotyczy 

podziału środków z funduszu socjalnego dla emerytów. Jakie zamierza Pan 

podjąć działania odnośnie panującego tam  już długo konfliktu.  

Radna Rady Miejskiej – Agnieszka Bałazy  

Dlaczego Straż Miejska i Policja nie podejmuje żadnych działań na ulicy 

Głowackiego w sprawie łamania przepisów drogowych dotyczącego  skrętu w 



lewo. Kierowcy nagminnie wyjeżdżają  z w/w ulicy prosto łamiąc przepis 

drogowy.  

Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej – Lesław Chojnowski  

Bardzo proszę o naprawienie zapadłej studzienki kanalizacyjnej przy wyjeździe 

z ulicy Syreny.  

Kiedy jest planowana modyfikacja zmiany organizacji ruchu przy ulicy 

Magazynowej.  

Przewodniczący Osiedla – Janusz Borach  

Zwracam się z prośbą o rozwiązanie istniejącego na naszym osiedlu problemu 

dotyczącego podlewania nowo posadzonych krzewów przez miasto na osiedlu  

„Łazek”.  

Bardzo proszę rozwiązać problem utrudnionego wyjazdu  przy skrzyżowaniu 

ulicy Fortowej – Warszawskiej .  

Na ulicy Ordona miasto obiecało zainstalowanie czterech słupów 

oświetleniowych. Dlaczego do tej pory nic w tym temacie nie zostało zrobione.   

Radny Rady Miejskiej – Ryszard Sidorzak  

Bardzo proszę o zwrócenie uwagi firmom wywożącym nieczystości  na 

wysypisko ulicą Kołobrzeską aby nie gubili śmieci  zanieczyszczając w ten 

sposób ulicę. Uważam że te  pojazdy nie są do tego przystosowane.  

Radna Rady Miejskiej – Bożena Napiórkowska  

Zwracam się z prośbą o rozebranie starego przystanku MZK przy ulicy 

Padlewskiego.  

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

W czwartkowej Gazecie Wyborczej był zamieszczony artykuł z wypowiedzią 

Rzecznika Prasowego Pana Prezydenta w sprawie budowy hipermarkietów na 

terenie naszego  miasta. Czy w związku z tą wypowiedzią również i Pan 

Prezydent  się zgadza, i czy w stosunku do pracownika zostaną wyciągnięte 

konsekwencje. 

Jaka  była przyczyna  uschnięcia drzew przy ulicy Warszawskiej.  



 

Ad. do pkt 6   

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie  

Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie  

Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Zmiana uchwały Nr 326/XXIII/2005 Rady Miejskiej w Ostrołęce z dnia  

24 lutego 2005 r. w sprawie prowadzenia zadań publicznych podyktowana jest 

faktem, iż do Ośrodka Dokształcania  Zawodowego przy Zespole Szkół 

Zawodowych Nr 2  im. 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce,  dla którego 

to organem prowadzącym jest Miasto Ostrołęka, został skierowany na kurs I 

stopnia z teoretycznych przedmiotów zawodowych w zawodzie blacharz 

samochodowy  uczeń z Zespołu Szkół Zawodowych Nr 6 w Płocku, dla którego 

to Zespołu organem prowadzącym jest Miasto Płock. 

W myśl obowiązujących przepisów poza umową między dyrektorami szkoły  

i ośrodka organ prowadzący szkołę w jednym powiecie powinien zawrzeć 

porozumienie z organem prowadzącym ośrodek w innym powiecie 

uwzględniając sposób przekazywania środków. 

W związku z powyższym zasadne jest podjęcie uchwały upoważniającej 

Prezydenta Miasta do podpisywania z Miastem Płock porozumień dotyczących  

zadań publicznych z zakresu oświaty polegających na przeprowadzaniu zajęć w 

formie kursów, z teoretycznych przedmiotów zawodowych, dla uczniów 

zasadniczych szkół zawodowych -  klas wielozawodowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  



Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 18 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 
Ad. do pkt 7   

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie  

Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie  

Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Stosownie do art. 5 ust.2 pkt 1 ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie 

oświaty  (t.j.Dz .U. z 2004r. Nr 256, poz. 2572 z późń. zm.)  szkoła i placówka  

może być zakładana i prowadzona  przez jednostkę samorządu terytorialnego 

oraz zgodnie z  art. 58 ust. 1 i  6  ww. ustawy organ zakładający szkołę lub 

placówkę nadaje jej pierwszy statut.Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Nr 1  

im. Józefa Psarskiego w Ostrołęce wystąpiła do organu prowadzącego z 

wnioskiem o powołanie z dniem 1 września 2005 r Szkoły Policealnej Nr 1 w 

Ostrołęce wchodzącej w strukturę organizacyjną tego Zespołu.  

Powołanie Szkoły Policealnej  w ZSZ Nr 1 umożliwi absolwentom Liceum 

Profilowanego tego Zespołu kontynuację nauki i uzyskanie dyplomu 

potwierdzającego kwalifikacje zawodowe po zdaniu egzaminu. Szkoła 

Policealna Nr 1 w Ostrołęce będzie kształcić młodzież w zawodach: technik 

elektryk, technik informatyk, technik spedytor, technik mechatronik. 



Zawody, w których będzie kształcić Szkoła zostały uzgodnione z Delegaturą 

Kuratorium Oświaty w Ostrołęce i Powiatową Radą Zatrudnienia w Ostrołęce. 

 Stosownie do art. 39 ust.5 ustawy o systemie oświaty  dyrektor szkoły może, w 

porozumieniu z organem prowadzącym szkołę i po zasięgnięciu opinii kuratora 

oświaty oraz powiatowej rady zatrudnienia, zmienić lub wprowadzić nowe  

kierunki kształcenia zawodowego, uwzględniając potrzeby i oczekiwania 

słuchaczy,  potrzeby regionu, możliwości kadrowe, bazowe i finansowe szkoły. 

Statut Szkoły Policealnej Nr 1 w Ostrołęce stanowiący załącznik do niniejszej 

uchwały został opracowany na podstawie rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie ramowych statutów publicznego 

przedszkola oraz publicznych szkół (Dz.U. Nr 61, poz. 624 z późn. zm.) oraz 

innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę.  

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod 

głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 8   

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie  

Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie  



Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Stosownie do art. 5 ust.2 pkt 1 ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie 

oświaty  (t.j.Dz .U. z 2004r. Nr 256, poz. 2572 z późń. zm.)  szkoła i placówka  

może być zakładana i prowadzona  przez jednostkę samorządu terytorialnego 

oraz zgodnie z  art. 58 ust. 1 i  6  ww. ustawy organ zakładający szkołę lub 

placówkę nadaje jej pierwszy statut.Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Nr 3  

im. Kradynała Stefana Wyszyńskiego w Ostrołęce wystąpiła do organu 

prowadzącego z wnioskiem o powołanie z dniem 1 września 2005 r Szkoły 

Policealnej Nr 3 w Ostrołęce wchodzącej w strukturę organizacyjną tego 

Zespołu. Powołanie Szkoły Policealnej  w ZSZ Nr 3 umożliwi absolwentom 

Liceum Profilowanego tego Zespołu kontynuację nauki i uzyskanie dyplomu 

potwierdzającego kwalifikacje zawodowe po zdaniu egzaminu. 

Szkoła Policealna Nr 3 w Ostrołęce będzie kształcić młodzież w zawodach: 

opiekunka środowiskowa, opiekun w domu pomocy społecznej 

Zawody, w których będzie kształcić Szkoła zostały uzgodnione z Delegaturą 

Kuratorium Oświaty w Ostrołęce i Powiatową Radą Zatrudnienia w Ostrołęce. 

 Stosownie do art. 39 ust.5 ustawy o systemie oświaty  dyrektor szkoły może, w 

porozumieniu z organem prowadzącym szkołę i po zasięgnięciu opinii kuratora 

oświaty oraz powiatowej rady zatrudnienia, zmienić lub wprowadzić nowe  

kierunki kształcenia zawodowego, uwzględniając potrzeby i oczekiwania 

słuchaczy,  potrzeby regionu, możliwości kadrowe, bazowe i finansowe szkoły. 

Statut Szkoły Policealnej Nr 3 w Ostrołęce stanowiący załącznik do niniejszej 

uchwały został opracowany na podstawie rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie ramowych statutów publicznego 



przedszkola oraz publicznych szkół (Dz.U. Nr 61, poz. 624 z późn. zm.) oraz 

innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod 

głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 9 

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie  

Komisja Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie  

Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Stosownie do art. 5 ust.2 pkt 1 ustawy z dnia 7 września 1991 roku o systemie 

oświaty  (t.j.Dz .U. z 2004r. Nr 256, poz. 2572 z późń. zm.)  szkoła i placówka 

może być zakładana i prowadzona  przez jednostkę samorządu terytorialnego 

oraz zgodnie z  art. 58 ust. 1 i  6  ww. ustawy organ zakładający szkołę lub 

placówkę nadaje jej pierwszy statut. 



Dyrektor Zespołu Szkół Zawodowych Nr 4  im.  Adama Chętnika w Ostrołęce 

wystąpiła do organu prowadzącego z wnioskiem o powołanie z dniem 1 

września 2005 r Szkoły Policealnej Nr 4 w Ostrołęce wchodzącej w strukturę 

organizacyjną tego Zespołu. Powołanie Szkoły Policealnej  w ZSZ Nr 4 

umożliwi absolwentom Liceum Profilowanego tego Zespołu kontynuację nauki i 

uzyskanie dyplomu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe po zdaniu 

egzaminu. Szkoła Policealna Nr 4 w Ostrołęce będzie kształcić młodzież w 

zawodach: technik ekonomista, technik organizacji usług gastronomicznych. 

Zawody, w których będzie kształcić Szkoła zostały uzgodnione z Delegaturą 

Kuratorium Oświaty w Ostrołęce i Powiatową Radą Zatrudnienia w Ostrołęce. 

 Stosownie do art. 39 ust.5 ustawy o systemie oświaty  dyrektor szkoły może, w 

porozumieniu z organem prowadzącym szkołę i po zasięgnięciu opinii kuratora 

oświaty oraz powiatowej rady zatrudnienia, zmienić lub wprowadzić nowe  

kierunki kształcenia zawodowego, uwzględniając potrzeby i oczekiwania 

słuchaczy,  potrzeby regionu, możliwości kadrowe, bazowe i finansowe szkoły. 

Statut Szkoły Policealnej Nr 4 w Ostrołęce stanowiący załącznik do niniejszej 

uchwały został opracowany na podstawie rozporządzenia Ministra Edukacji 

Narodowej z dnia 21 maja 2001 r. w sprawie ramowych statutów publicznego 

przedszkola oraz publicznych szkół (Dz.U. Nr 61, poz. 624 z późn. zm.) oraz 

innych aktów prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia 

działalności dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  



Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 10 

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie   

Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Projekt uchwały Rady Miejskiej w Ostrołęce w sprawie przekształcenia  

Szkoły Policealnej  wchodzącej w skład Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 im.  

 5. Pułku Ułanów Zasławskich w Ostrołęce jest wykonaniem delegacji art. 2c 

ust.5 ustawy z dnia 8 stycznia 1999 r. Przepisy wprowadzające reformę ustroju 

szkolnego (Dz. U. Nr 12, poz. 96 z późń. zm.) - z dniem 1 września 2005 r. 

organy prowadzące dotychczasowe szkoły policealne i szkoły pomaturalne 

przekształcą  je w szkoły policealne o okresie nauczania nie dłuższym niż 2,5 

roku, których ukończenie umożliwia osobom posiadającym wykształcenie 

średnie uzyskanie dyplomu potwierdzającego kwalifikacje zawodowe po zdaniu 

egzaminu. W wyniku przekształcenia dotychczasowej Szkoły Policealnej 

wchodzącej w strukturę organizacyjną  Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 będzie 

funkcjonować Szkoła Policealna Nr 2 w Ostrołęce kształcąca w zawodach: 

technik informatyk ,technik bezpieczeństwa i higieny pracy, rolnik, technik, 

technik usług fryzjerskich, technik rachunkowości, technik budownictwa, 

technik geodeta, technik administracji. Zawody, w których będzie kształcić 

szkoła zostały uzgodnione z Delegaturą Kuratorium Oświaty w Ostrołęce i 

Powiatową Radą Zatrudnienia w Ostrołęce.Stosownie do art. 39 ust.5 ustawy o 

systemie oświaty dyrektor szkoły może, w porozumieniu z organem 

prowadzącym szkołę i po zasięgnięciu opinii kuratora oświaty oraz powiatowej 



rady zatrudnienia, zmienić lub wprowadzić nowe  kierunki kształcenia 

zawodowego, uwzględniając potrzeby i oczekiwania słuchaczy, potrzeby 

regionu, możliwości kadrowe, bazowe i finansowe szkoły. 

Organizację Szkoły Policealnej Nr 2 w Ostrołęce  powstałej w wyniku 

przekształcenia określi Statut Zespołu Szkół Zawodowych Nr 2 im. 5. Pułku 

Ułanów Zasławskich w Ostrołęce przekształcony uchwałą Rady Pedagogicznej 

ZSZ Nr 2 na podstawie ramowego statutu publicznej  szkoły policealnej 

(rozporządzenie Ministra Edukacji Narodowej z dnia  

21 maja 2001 r. w sprawie ramowych statutów publicznego przedszkola oraz 

publicznych szkół Dz.U. Nr 61, poz. 624 z późn. zm.) oraz innych aktów 

prawnych regulujących organizację i zasady prowadzenia działalności 

dydaktycznej, opiekuńczej i wychowawczej przez szkołę. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod 

głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 11 

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie   

Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 



Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 27 czerwca 2003r. o zmianie ustawy o systemie 

oświaty oraz o zmianie niektórych innych ustaw (Dz.U. Nr 137, poz. 1304) 

stanowi, że powołane dotychczas zespoły szkół mogą funkcjonować nie dłużej 

niż do 31 sierpnia 2005 roku, chyba że przed tym dniem uzyskają pozytywną 

opinię Kuratora Oświaty. By wystąpić o opinię do Mazowieckiego Kuratora 

Oświaty musi być określone stanowisko w tej sprawie organu powołującego 

szkołę, tj. Rady Miejskiej w Ostrołęce. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany przez Przewodniczącego Rady Miejskiej pod 

głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 12  

Komisja Oświaty – opiniuje pozytywnie   

Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 

Przewodnicząca Komisji Oświaty – Bożena Napiórkowska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Art. 15 ust. 2 ustawy z dnia 27 czerwca 2003r. o zmianie ustawy o systemie 

oświaty oraz o zmianie niektórych innych ustaw (Dz.U. Nr 137, poz. 1304) 



stanowi, że powołane dotychczas zespoły szkół mogą funkcjonować nie dłużej 

niż do 31 sierpnia 2005 roku, chyba że przed tym dniem uzyskają pozytywną 

opinię Kuratora Oświaty. By wystąpić o opinię do Mazowieckiego Kuratora 

Oświaty musi być określone stanowisko w tej sprawie organu powołującego 

szkołę, tj. Rady Miejskiej w Ostrołęce. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 13  

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:   

Stosownie do art. 12 pkt 10a ustawy z dnia 5 czerwca 1998 r. o samorządzie 

powiatowym (t.j. Dz. U.  z  2001r.  Nr 142,  poz. 1592 z poźn. zm.) do wyłącznej 

właściwości rady powiatu należy podejmowanie uchwał w sprawie zasad 

udzielania stypendiów dla uczniów i studentów. W ramach Działania 2.2 

„Wyrównywanie szans edukacyjnych poprzez programy stypendialne” 

Zintegrowanego Programu Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004-2006, 

istnieje możliwość finansowania z Funduszy Strukturalnych programów 

stypendialnych dla uczniów szkół ponadgimnazjalnych kończących się maturą. 



Celem powyższego działania jest podniesienie dostępu do kształcenia na 

poziomie ponadgimnazjalnym dla uczniów pochodzących z rodzin znajdujących 

się w trudnej sytuacji materialnej z obszarów wiejskich. Udzielona pomoc ma 

stanowić zachętę do wybierania przez młodzież wiejską szkół maturalnych, a 

nie zasadniczych zawodowych, a w konsekwencji upowszechniać pełne 

wykształcenie średnie. Pomoc w ramach Działania 2.2 mogą otrzymać 

uczniowie znajdujący się w trudnej sytuacji materialnej – dochód w rodzinie w 

przeliczeniu na osobę lub dochód osoby uczącej się nie jest wyższy niż kwota 

uprawniająca do uzyskania świadczeń rodzinnych zapisana w ustawie z dnia 28 

listopada 2003r. o świadczenia rodzinnych (Dz.U.2003 nr 228 poz. 2255), a 

jednocześnie pochodzący z obszarów wiejskich, tj. terenów położonych poza 

granicami administracyjnymi miast, miast do 5 tys. mieszkańców oraz miast do 

20 tys. mieszkańców, w których nie ma szkół kończących się maturą, 

podejmujący naukę lub uczący się w szkole umożliwiającej uzyskanie 

świadectwa dojrzałości. W związku z tym, że Miasto Ostrołęka przystępuje do 

II edycji konkursu  w ramach Działania 2.2 „Wyrównywanie szans 

edukacyjnych poprzez programy stypendialne” Zintegrowanego Programu 

Operacyjnego Rozwoju Regionalnego 2004-2006, jako projektodawca, jest 

odpowiedzialne za przygotowanie Regulaminu przyznawania i przekazywania w 

roku szkolnym 2005/06 stypendiów na wyrównywanie szans edukacyjnych 

młodzieży wiejskiej uczącej się w szkołach ponadgimnazjalnych 

umożliwiających uzyskanie świadectwa dojrzałości. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   



Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 14 – obwody do głosowania    

Dyrektor Wydziału Nadzoru UM – Marek Ołdakowski  

Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:   

Zgodnie z art. 30 ust.1 i 2  ustawy z dnia 12 kwietnia 2001r. – Ordynacja 

wyborcza do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej (Dz. U. Nr 46, poz. 499 z późn. zm.) oraz art. 22 ust. 3 i 4 ustawy z dnia 

27 września 1990r. o wyborze Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej (Dz. U. Z 

2000r. Nr 47, poz. 544 z późn. zm.) głosowanie w wyborach  do Sejmu i Senatu 

RP oraz wyborach Prezydenta RP przeprowadza się: 

1. w obwodach głosowania utworzonych w szpitalach i zakładach pomocy 

społecznej, 

2. w obwodach głosowania utworzonych w zakładach karnych i aresztach 

śledczych oraz oddziałach zewnętrznych tych zakładów i aresztów. 

Zgodnie z art. 30 ust.3 ustawy z dnia 12 kwietnia 2001r. – Ordynacja 

wyborcza do Sejmu Rzeczypospolitej Polskiej i do Senatu Rzeczypospolitej 

Polskiej (Dz. U. Nr 46, poz. 499 z późn. zm.) oraz art. 22 ust. 5 ustawy z dnia 27 

września 1990r. o wyborze Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej (Dz. U. Z 

2000r. Nr 47, poz. 544 z późn. zm.) Rada Gminy na wniosek wójta lub 

burmistrza (prezydenta miasta) tworzy: 

1) obwody głosowania w szpitalach i zakładach pomocy społecznej jeżeli w 

dniu wyborów będzie przebywało co najmniej 50 wyborców, a gdy liczba 

wyborców byłaby mniejsza, wówczas można utworzyć obwód głosowania po 

zasięgnięciu opinii kierownika szpitala lub zakładu pomocy społecznej, 

2) obwody głosowania dla wyborców przebywających w zakładach karnych i 

aresztach śledczych oraz oddziałach zewnętrznych tych zakładów i aresztów. 



Nieutworzenie takiego obwodu jest możliwe wyłącznie w uzasadnionych 

wypadkach na wniosek dyrektora zakładu karnego lub aresztu. 

Z uwagi na powyższe istnieje konieczność utworzenia w mieście 

Ostrołęka obwodów głosowania w:  

1) Domu Pomocy Społecznej  z siedzibą w Domu Pomocy Społecznej przy ul. 

Rolnej 27 (obwód nr 25), 

2) Domu Pomocy Społecznej PCK z siedzibą w Domu Pomocy Społecznej 

PCK przy  ul. I Armii Wojska Polskiego 32 (obwód nr 26) – pozytywna 

opinia Dyrektora, 

3) Samodzielnym Zespole Publicznych Zakładów Opieki Zdrowotnej im. Dr J. 

Psarskiego 

     Szpital Ogólny z siedzibą w Samodzielnym Zespole Publicznych Zakładów 
Opieki 
     Zdrowotnej im. Dr J. Psarskiego Szpital Ogólny przy ul. Henryka 
Sienkiewicza 68   
     (obwód nr 27), 
4) Areszcie Śledczym z siedzibą w Areszcie Śledczym przy ul. Romualda 

Traugutta 19 

      (obwód nr 28). 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za - 17 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 15 zmiany w budżecie / autopoprawka/  



Gospodarki Finansowej – opiniuje pozytywnie  

Gospodarki Komunalnej – opiniuje pozytywnie  

Oświaty – opiniuje pozytywnie  

Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami Mieszkańców – 

opiniuje pozytywnie  

Samorządy Osiedlowe – opiniują pozytywnie   

Skarbnik Miasta – Bożena Jezierska  

Przedstawiła uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:  

Zmiany w budżecie miasta Ostrołęki na 2005 rok, obejmują: 

I. Zwiększenie  dochodów oraz wydatków, o kwotę łączną – 1763.522 zł, w 

działach: 

- dział 600-Transport i łączność, rozdział 60095-Pozostała działalność, § 2390 -

Wpływy  do budżetu ze środków specjalnych, o kwotę 3.351 zł,  

- z przeznaczeniem na uzupełnienie wydatków w dziale 750-Administracja 

publiczna, rozdział 75023, § 4210 – 3.351 zł (plan przy UM - dodatkowe środki 

na zakup papieru do drukarek), 

- dział  750-Administracja publiczna, rozdział 75023-Urzędy gmin (miast i miast 

na prawach powiatu), § 0970-Wpływy z różnych dochodów, o kwotę – 95.000 zł, 

z tytułu otrzymania zwrotu  z Narodowego Funduszu Ochrony Środowiska i 

Gospodarki Wodnej, w związku z nadpłaconą w 2004 roku pożyczką przez 

Miasto (która była zaciągana przez UM na budowę oczyszczalni ścieków w 

1993 roku) – w kwocie   95.000 zł 

- z przeznaczeniem na zadanie inwestycyjne, pn. „Stacja segregacji odpadów 

komunalnych m. Ostrołęki i gmin powiatu ostrołęckiego” – dział 900-

Gospodarka komunalna i ochrona środowiska, rozdział 90095-Pozostała 

działalność, § 6050-Wydatki inwestycyjne jednostek budżetowych - 95.000 zł, - 



dział  756-Dochody od osób prawnych, od osób fizycznych i od innych 

jednostek nieposiadających osobowości prawnej oraz wydatki związane z ich 

poborem, rozdział 75615, § 2440-Dotacje otrzymane z funduszy celowych na 

realizację zadań bieżących jednostek sektora finansów publicznych, o kwotę – 

85.093 zł – stanowiącą dotację celową z Państwowego Funduszu Rehabilitacji 

Osób Niepełnosprawnych, na zrekompensowanie utraconych przez gminę na 

skutek zwolnień (z podatku od nieruchomości, podatku rolnego, podatku 

leśnego oraz podatku od czynności cywilnoprawnych), z przeznaczeniem na 

realizację następujących wydatków: 

- dotację celową (§ 2320) – w kwocie 61.020 zł - dział 852-Pomoc społeczna, 

rozdział 85201-Placówki opiekuńczo-wychowawcze, z przeznaczeniem dla  

  Starostwa Powiatowego w Makowie Mazowieckim – na podstawie zawartych 

z Miastem Porozumień, na utrzymanie trojga dzieci z terenu miasta Ostrołęki, 

umieszczonych  w Rodzinnym Domu Dziecka na terenie powiatu makowskiego, 

- uzupełnienie wydatków w  dziale 854-Edukacyjna opieka wychowawcza -w 

kwocie łącznej – 5.157 zł, których obsługę finansową prowadzi  Zakład Obsługi 

Oświaty i Aktywnego Zwalczania Bezrobocia,  z tego: utrzymanie świetlic 

szkolnych (§ 4210) – 3.746 zł (rozdział 85401), placówki wychowania 

pozaszkolnego -Ognisko Pracy Pozaszkolnej (rozdział 85407) – 1.411 zł (§ 

3020),     

- uzupełnienie wydatków na zakup materiałów i wyposażenia (§ 4210) - w  

dziale 750-Administracja publiczna, rozdział 75023-Urzędy gmin(miast i miast 

na prawach powiatu - w kwocie łącznej – 18.916 zł (plan przy UM), - dział  



852-Pomoc społeczna, rozdział 85202-Domy pomocy społecznej (DPS ul. 

Rolna) – ogółem 110.000 zł, z tego: § 0830-Wpływy z usług (odpłatność 

wnoszona przez gminy kierujące mieszkańców do DPS) – 54.000 zł, § 0970-

Wpływy z różnych dochodów (refundacja wynagrodzeń z Powiatowego Urzędu 

Pracy) – 56.000 zł, z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków DPS – na 

kwotę 110.000 zł, jak niżej:  

- wydatki bieżące - zakup materiałów i wyposażenia (§ 4210) – 26.000 zł,  

- wydatki inwestycyjne – łącznie 84.000 zł, z tego:  

- udział własny w planowanym zakupie samochodu 15-osobowego, 

przystosowanego do przewozu osób niepełnosprawnych - z udziałem środków 

PFRON - 50.000 zł (§ 6060) 

- wykonanie ogrodzenia DPS – 20.000 zł (§ 6050),  

- wykonanie II etapu monitoringu DPS – 14.000 zł (§ 6050),   

- dział 854-Edukacyjna opieka wychowawcza, rozdział 85415-Pomoc 

materialna dla uczniów, § 2889-Dotacja celowa otrzymana przez jednostkę 

samorządu terytorialnego od innej jednostki samorządu terytorialnego ogółem – 

1.469.333 zł, na podstawie zawartych Umów o dofinansowanie Projektów:  

 - nr Z/2.14/II/2.2/650/04 „Równy start – stypendia edukacyjne dla studentów z  

Miasta Ostrołęki”, 

- nr Z/2.14/II/2.2/649/04 „Równy start – stypendia edukacyjne dla młodzieży 

wiejskiej z ostrołęckich szkół” 

  z przeznaczeniem na: stypendia i zasiłki dla studentów – 109.733 zł, inne 

formy pomocy dla uczniów – 1.359.600 zł,  



- dział  926-Kultura fizyczna i sport, rozdział 92695-Pozostała działalność,   

 § 0970-Wpływy z różnych dochodów – o kwotę 745 zł, uzyskaną z tytułu 

uznania zareklamowanego obuwia, zakupionego w 2004 roku  przez UM dla 

sportowców,  

 - z przeznaczeniem na: zakup nowego obuwia sportowego (§ 4210) – 745 zł, 

II. Zmiany w wydatkach budżetowych, polegające na: 

1/ zwiększeniu planu wydatków - w dziale 900, rozdział 90095, § 6050 – o 

kwotę 520.000 zł, uzyskaną ze  zmniejszenia zaplanowanej do spłaty w 2005 

roku pożyczki z  NFOŚiGW (zaciągniętej w 1993 roku  przez UM na budowę 

oczyszczalni ścieków) -  w związku z umorzeniem  kwoty pożyczki w 

wysokości 520.000 zł,  2/ przesunięciu planu wydatków między działami, tj. 

- zmniejsza się wydatki w dziale 900-Gospodarka komunalna i ochrona 

środowiska, rozdział 90016-Agencja Rozwoju Komunalnego, § 6010-Wydatki 

na zakup i objęcie akcji oraz wniesienie wkładów do spółek prawa handlowego  

- o kwotę 150.000 zł, celem wprowadzenia planu w dziale: 

 -  150-Przetwórstwo przemysłowe, rozdział 15011-Rozwój przedsiębiorczości, 

§ 6010-Wydatki na zakup i objęcie akcji oraz wniesienie wkładów do spółek 

prawa handlowego  - o kwotę 150.000 zł, 

 (W/w zmiany polegają na dostosowaniu planu wydatków - do właściwej 

klasyfikacji budżetowej),  

- zmniejsza się plan wydatków w dziale 750-Administracja publiczna, rozdział 

75023-Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) -  o kwotę łączną -  

23.124 zł, z tego: wynagrodzenia osobowe pracowników – 19.200 zł, pochodne 

od wynagrodzeń – 3.924 zł, – plan przy Urzędzie Miasta,  

- z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków w Zakładzie Obsługi Oświaty i 

Aktywnego Zwalczania Bezrobocia – o kwotę 23.124 zł – w dziale 600-

Transport i łączność, rozdział 60016-Drogi publiczne gminne, z tego: 



wynagrodzenia osobowe pracowników – 19.200 zł, pochodne od wynagrodzeń – 

3.924 zł, 

3/ przesunięciu planu wydatków pomiędzy planem dotacji i innymi wydatkami 

bieżącymi, w działach: 

- 851-Ochrona zdrowia – zmniejsza się rozdział 85195-Pozostała działalność,  

§ 2820-Dotacje celowe z budżetu na finansowanie lub dofinansowanie zadań 

zleconych do realizacji stowarzyszeniom – o kwotę 17.000 zł (zmniejszenie 

wynika z faktu, iż na realizację jednego z zadań w ramach ogłoszonego 

konkursu  nie wpłynęła żadna oferta),  

- z przeznaczeniem na: zakup materiałów i wyposażenia – zakup alkomatu  

 (§ 4210) w w/w rozdziale – 8.050 zł, zakup usług zdrowotnych (§ 4280) – 

8.950 zł (rozdział 85149-Programy polityki zdrowotnej) – profilaktyczne 

badania mammograficzne w kierunku wczesnego wykrywania raka piersi u 

kobiet z terenu Miasta, 

- 852-Pomoc społeczna,  rozdział 85204-Rodziny zastępcze – zmniejsza się plan 

wydatków w § 3110-Świadczenia społeczne (z planu wydatków MOPR), o 

kwotę  – 13.556 zł,   

-    z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków w tym rozdziale – w § 2320-

Dotacje celowe przekazane dla powiatu na zadania bieżące realizowane na 

podstawie porozumień między jednostkami samorządu terytorialnego (plan UM) 

– 13.556 zł, w celu przekazania dotacji Starostwu Powiatowemu w Ostrołęce – 

na utrzymanie trojga dzieci z Ostrołęki,  umieszczonych w rodzinach 

zastępczych na terenie  powiatu ostrołęckiego. 

III. Zmianę nazwy zadania inwestycyjnego, jak niżej: 

- zadanie inwestycyjne, pn. „Budowa 2 budynków socjalnych” (dział 900, 

rozdział 90095, § 6050), otrzymuje brzmienie: „Budowa 2 budynków 

socjalnych oraz adaptacja budynków na cele mieszkaniowe” 

 

 



Wiceprezydent Miasta – Stanisław Rybski   

Przedstawił uzasadnienie do wniesionej autopoprawki przez Prezydenta Miasta 

następującej treści:   

Zwiększa się dochody, o kwotę  ogółem – 145.647 zł, jak niżej: 

a/ dział 801-Oświata i wychowanie – o kwotę ogółem 16.533 zł, z tego: 
- w rozdziale 80120-Licea ogólnokształcące – 9.493 zł  (Zespół Szkół Nr 5), z 
tego: 
§ 0750-dochody z najmu i dzierżawy – 3.983 zł, § 0920-Pozostałe odsetki –  § 
0970-Wpływy z różnych dochodów – 5.400 zł),  
- z przeznaczeniem na zwiększenie planu wydatków w w/w rozdziale, 
o kwotę – 9.493 zł, w zakresie zakupu usług pozostałych (§ 4300),  

  
- w rozdziale 80140-Centra kształcenia ustawicznego i praktycznego oraz 
ośrodki  dokształcania zawodowego – 7.040 zł (Centrum Kształcenia 
Praktycznego),  

 z tego: 
 § 0750-dochody z najmu i dzierżawy – 840 zł, § 0920-Pozostałe odsetki – 200 
zł,  
§ 0970-Wpływy z różnych dochodów – 6.000 zł),  
- z przeznaczeniem na zwiększenie planu wydatków w  w/w rozdziale, 

 o kwotę – 7.040 zł, w zakresie zakupu materiałów i wyposażenia (§ 4210),  
-  dział 852-Pomoc społeczna, łącznie o kwotę – 108.109 zł, z tego: 
- rozdział 85202-Domy pomocy społecznej, § 0830-Wpływy z usług 7.954 zł – 
dochody realizowane przez MOPR – odpłatność wnoszona przez rodzinę, za 
członka rodziny przebywającego w DPS ul. Rolna- zgodnie z ustawą o pomocy 
społecznej)  – dochody realizowane przez MOPR,  
- z przeznaczeniem na zwiększenie planu wydatków bieżących Domu Pomocy   
Społecznej, ul. Rolna - w w/w rozdziale – 7.954 zł, w zakresie zakupu 
materiałów i wyposażenia, 
- rozdział 85219-Ośrodki pomocy społecznej, § 0970– o kwotę ogółem  16.424 
zł, - refundacja środków z Powiatowego Urzędu Pracy w związku z 
zatrudnieniem w MOPR 4 pracowników w ramach robót publicznych i prac 



interwencyjnych, - z przeznaczeniem na pokrycie wydatków bieżących w w/w 
rozdziale – 16.424 zł, tj.  § 3020 - 2.000 zł, § 4010 - 12.010 zł, § 4110 - 2.414 zł, 
- rozdział 85228-Usługi opiekuńcze i specjalistyczne usługi opiekuńcze , § 
0970– o kwotę ogółem  73.150 zł, - refundacja środków z Powiatowego Urzędu 
Pracy w związku z zatrudnieniem w MOPR 13 pracowników w ramach robót 
publicznych, 
- z przeznaczeniem na pokrycie wydatków bieżących w w/w rozdziale – 16.424 
zł, tj.  § 3020 - 800 zł, § 4010 – 61.600 zł, § 4110 – 10.750 zł, 
- rozdział 85295-Pozostała działalność, § 0970 – o kwotę ogółem  10.581 zł, z 
tego:  
(refundacja środków z Powiatowego Urzędu Pracy  z tytułu zatrudnienia w 
„Tanim Barze” pracownika w ramach robót publicznych – 5.627 zł, wpływy z 
dofinansowania przez Zarząd PCK  dożywiania dzieci – 4.954 zł),  

  
  - z przeznaczeniem na zwiększenie wydatków bieżących w w/w rozdziale – 
10.581 zł, tj.  § 3020 - 800 zł, § 3110 – 4.954 zł, § 4010 – 4.000 zł, § 4110 – 827 
zł, 

-  dział 854-Edukacyjna opieka wychowawcza, o kwotę ogółem – 21.005 zł, z 
tego: 

- Zespół Szkół Nr 5 - rozdział 85401-Świetlice szkolne, § 0970-Wpływy z 
różnych dochodów – 1.005 zł,   

 - z  przeznaczeniem na  uzupełnienie wydatków w Zespole Szkół  Nr 5 - na 
zakup usług pozostałych ( dział 801,  rozdział 80120 ) – 1.005 zł,  

 
- I Liceum Ogólnokształcące - rozdział 85410-Internaty i bursy szkolne – 20.000 
zł, (z tego: § 0750 - 18.600 zł, § 0830 – 1.400 zł)  
- z  przeznaczeniem na  uzupełnienie wydatków w w/w rozdziale  I LO, na: 
wynagrodzenia bezosobowe – 1.000 zł, zakup materiałów i wyposażenia – 3.000 
zł, zakup usług remontowych – 16.000 zł, 
 Dokonuje się zmian w wydatkach budżetowych, polegających na: 

a/ zmniejszeniu planu wydatków - w dziale 852-Pomoc społeczna, rozdział 
85204-Rodziny zastępcze, § 2320-Dotacje  celowe przekazane dla powiatu na  
zadania bieżące realizowane na podstawie porozumień między jednostkami 
samorządu terytorialnego,  o  kwotę  – 11.671 zł (plan przy UM) – w związku 
z odstąpieniem od Porozumienia zawartego w dniu 28 maja 2004 roku 
pomiędzy Starostwem Powiatowym w Ostrołęce a  Miastem  Ostrołęka,  z 
przeznaczeniem na: 



-  uzupełnienie  wydatków w Miejskim Ośrodku Pomocy Rodzinie, o kwotę - 
11.671 zł - w dziale 852-Pomoc społeczna, rozdział 85204-Rodziny 
zastępcze, § 3110-Świadczenia społeczne, 

 
- przesunięciu planu wydatków bieżących na zadania inwestycyjne - w dziale 

851-Ochrona zdrowia, rozdział 85141-Ratownictwo medyczne, tj. 
 - zmniejsza się wydatki w § 4210-Zakup materiałów i wyposażenia – 25.000 
zł, 
z przeznaczeniem na § 6060-Wydatki na zakupy inwestycyjne jednostek 
budżetowych – 25.000 zł,  celem  zakupu centrali cyfrowej oraz radiotelefonu 
zdalnie sterowanego – na potrzeby wyposażenia stanowiska dyspozytorów 
medycznych, 

   - ustaleniu oraz przekazaniu planu wydatków do  poszczególnych szkół – w 
ramach otrzymanej dotacji celowej w dziale 854, rozdział 85415, § 2889 – na 
kwotę łączną - 1.359.600 zł, przeznaczonej  na wypłatę stypendiów 
edukacyjnych młodzieży wiejskiej z ostrołęckich szkół, 

 
Dokonuje się zmian w planie finansowym funduszy celowych – polegających 
na: 
 - wprowadzeniu do budżetu miasta Ostrołęki na 2005 rok - Planu 

Finansowego Powiatowego Funduszu Gospodarki Zasobem Geodezyjnym i 
Kartograficznym. 

Zgodnie z uzasadnieniem do wyroku Trybunału  Konstytucyjnego z dnia 21 
lutego 2005 roku, powiatowy fundusz gospodarki zasobem geodezyjnym i 
kartograficznym jest  samorządowym  funduszem celowym. 
W związku z powyższym gospodarka finansowa tego funduszu powinna być 
prowadzona zgodnie z przepisami odnoszącymi się do samorządowych 
funduszy celowych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za – 18 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   



Uchwała  została podjęta.  

 
Ad. do pkt 16 
Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie  

 

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:   

Pani Maria Cieńkowska w dniu 12 maja 2005r. złożyła rezygnację z pełnienia 
funkcji Sekretarza Miasta.  
Zgodnie z zapisem art. 18, ust 2, pkt 3 do wyłącznej właściwości Rady Miejskiej  
należy odwołanie Sekretarza Miasta.  
W związku z powyższym wnioskuję o podjęcie stosowej uchwały. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym projekt 

uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za – 11 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 6 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 17 
Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców – opiniuje pozytywnie    

 

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

Przedstawił uzasadnienie do projektu uchwały następującej treści:   



W dniu 12 maja 2005r. Pani Maria Cieńkowska złożyła rezygnację z pełnienia 

funkcji Sekretarza Miasta. W związku z powyższym, w celu zapewnienia 

bieżącej obsługi urzędu  zachodzi potrzeba powołania nowej osoby na to  

stanowisko.Zgodnie z zapisami art. 18 ust. 2 pkt 3 ustawy o samorządzie 

gminnym, na wniosek Prezydenta Miasta,  Rada Miejska dokonuje  powołania 

na stanowisko Sekretarza Miasta. Pan Marek Ołdakowski jest doświadczonym 

pracownikiem administracji publicznej. Ukończył wyższe studia w Instytucie 

Nauk Politycznych Uniwersytetu Wrocławskiego uzyskując w 1983r. tytuł mgr  

nauk politycznych. W 1990r. został rzecznikiem prasowym Wojewody 

Ostrołęckiego. Stanowisko to sprawował do czerwca 1998r., a następnie   objął  

funkcję doradcy Wicewojewody  Ostrołęckiego. Od 1 stycznia 1999r. na mocy 

reformy administracyjnej likwidującej województwo ostrołęckie Pan M. 

Ołdakowski został przeniesiony do pracy w Urzędzie Miejskim    w Ostrołęce. 1 

marca 1999r. został mianowany na stanowisko Kierownika Referatu Organizacji 

i Nadzoru, a z dniem 18 września 2001r. na stanowisko Dyrektora Wydziału 

Organizacji, Nadzoru i Informatyzacji Urzędu. Pracując w Urzędzie 

Wojewódzkim w Ostrołęce uczestniczył w miesięcznym szkoleniu public 

relation organizowanym na zlecenie Biura Prasowego Rządu przez Uniwersytet 

Warszawski  i Uniwersytet w Hadze, uzyskując w kwietniu 1997r. certyfikat 

ukończenia  szkolenia. W 1999r. Pan M. Ołdakowski ukończył kurs 

organizowany przez Mazowieckie Centrum Edukacji Samorządowej 

„Organizacja Pracy Urzędu”, a  w marcu 2002r. uzyskał, z wynikiem dobrym, 

certyfikat ukończenia dwutygodniowego szkolenia moderatorów europejskich 

„Edukacja Europejska”. Od 2003r. Pan M. Ołdakowski jest słuchaczem 

podyplomowego Studium Prawa Europejskiego na kierunku administracja 

publiczna. W czasie swojej wieloletniej pracy zawodowej  w administracji 

państwowej   i samorządowej Pan Marek Ołdakowski dał się poznać jako 

sprawny organizator, dobrze kierujący wieloosobowymi zespołami 



pracowników. Jego dotychczasowe doświadczenie  i przygotowanie zawodowe 

predysponują  go do wykonywania funkcji Sekretarza Miasta.   

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do projektu uchwały.  

 

Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski  

Miałbym pytanie do Pana Prezydenta Miasta  następującej treści. Czy Pan 

Marek  Ołdakowski będzie równocześnie  dyrektorem i sekretarzem w urzędzie.  

 

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

Stanowisko dyrektora nie zostaje zlikwidowane, zaś nie będziemy zatrudniać 

nowej osoby na  etacie  dyrektora. Pan Marek Ołdakowski jednocześnie pełnił 

będzie obowiązki Dyrektora i Sekretarza Miasta.    

Do projektu uchwały radni Rady Miejskiej  więcej nie podjęli dyskusji, po czym 

projekt uchwały został poddany pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.  

 

Głosowanie  

Za – 9 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 8 głosów,   

Uchwała  została podjęta.  

 

Ad. do pkt 18 – informacje  
 
Komisja Prawa, Porządku Publicznego i Współpracy z Samorządami 

Mieszkańców Gospodarki Finansowej, Gospodarki Komunalnej i Infrastruktury 

Technicznej,  

Komisja Zdrowia i Ochrony Środowiska, 

Komisja Rodziny i Opieki Społecznej , 



Komisja Oświaty ,  

Komisja Kultury, Sportu i Turystyki , 

Samorządy Osiedlowe  
 
Wszystkie komisje zaopiniowały pozytywnie informacje Prezydenta Miasta.  
 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    

Otwieram dyskusję do  informacji Prezydenta Miasta . 

Do informacji radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym  zostały 

poddane pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej.   

Głosowanie pp.1  

Za -16 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,  

Informacja została przyjęta.     

 
Głosowanie pp.2  
Za -16 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,  

Informacja została przyjęta.     

 
Głosowanie pp.3 
Za -12 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  

Wstrzymujących się – 4 głosy,  

Informacja została przyjęta.     

 
Głosowanie pp.4 
Za -16 głosów,   

Przeciw - 0 głosów,  



Wstrzymujących się – 0 głosów, 

Informacja została przyjęta.    

  
Ad. do pkt 19 

Przewodniczący Rady Miejskiej – Janusz Józef  Kotowski   

Czy ktoś wnosi uwagi do informacji pracy  Prezydenta Miasta Ostrołęki w 

okresie od 1 kwietnia   2005 roku do  31 maja 2005 roku . 

Uwag nie wniesiono. Informacja została przyjęta. 

 

Ad. do pkt 20 – odpowiedzi  

Prezydent Miasta – Ryszard Załuska   

 

dla radnego Andrzeja Kanii  

 Z informacji które posiadam spór istniejący w szkole jest spowodowany 

funduszem socjalnym dla emerytów. Zleciłem komórce Urzędu Miasta aby 

wnikliwie przyjrzał się sprawie. Po rozpoznaniu sprawy na pewno zostaną 

podjęte działania. Planuję spotkać się z dyrekcją szkoły i emerytami   aby dojść 

do jakiegoś kompromisu. 

 

dla radnej Agnieszki Bałazy  

Miesiąc temu zwróciłem się do Komendanta Policji i Straży Miejskiej o 

prowadzenie na tym odcinku drogi dokładniejszych kontroli drogowych. Z 

informacji które dostałem efekty są , ponieważ zostało ukaranych 42 kierowców 

na kwotę 6,650 złotych, oraz został sporządzony 1 wniosek do sądu grodzkiego.  

 

dla Przewodniczącego Rady Miejskiej  Janusza Kotowskiego    

1/ Wypowiedź którą udzielił w Gazecie Wyborczej Rzecznik Urzędu Miasta  nie 

była anonimowa. Udzielił on ją jako mieszkaniec Ostrołęki a nie jako pracownik 



Urzędu. Uważam,  że nie było żadnych przesłanek. Redaktor gazety ma prawo 

do przeprowadzenia ankiety.   

2/ Cięcia pielęgnacyjne tych drzew zostały wykonane na przełomie m-ca 

czerwca lipca 2004 roku przez firmę Leszczyński – Chirurgia Pielęgnacja i 

Ścinka Drzew w ramach przetargu. Przetargem również były objęte również 

inne ulice. Przez okres kilku lat firma ta jak i Fuks dokonuje cięć 

pielęgnacyjnych. Nie było przypadku, żeby drzewa po takich cięciach usychały. 

Cięcia tych drzew zostały zrobione z konieczności na niebezpieczeństwo. 

Topole były dużymi drzewami których konary mogły stworzyć 

niebezpieczeństwo dla ruchu drogowego i pieszego.  Trudna powiedzieć co 

mogło być przyczyną ich uschnięcia.  

 

Wiceprezydent Miasta – Agnieszka Mieczkowska  

dla radnego Tadeusza Jarosika  

Segregacją odpadów w mieście zajmują się tylko te firmy które posiadają 

umowy cywilno-prawne oraz posiadające licencje. Miasto zapewnia im worki. 

Koszty są dzielone na połowę.  Mieszkańcy naszego miasta bardzo dobrze radzą 

sobie z segregowaniem odpadów, ponieważ firmy wywozowe nie mają 

zastrzeżeń.  

  

dla radnego Marka Gogulskiego   

 Sprawa załatania ubytków na ulicy Sygetyńskiego zostanie niebawem zrobiona 

ze środków z utrzymania bieżącego.  

Firma „ FUKS” która na tym odcinku miasta wywozi pojemniki segregujące 

odpadki robi to usługę nieodpłatnie. Uczulimy kierownictwo aby wywózka tych 

pojemników  była wykonywana  częściej .  

 

dla Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej  – Lesława Chojnowskiego  



Uszkodzona studzienka kanalizacyjna przy ulicy Syreny zostanie naprawiona 

natychmiast. Modyfikacja organizacji ruchu przy ulicy Magazynowej jest w 

trakcie robienia. 

   

dla radnego Ryszarda Sidorzaka   

Zostaną powiadomione odpowiednie służby miejskie , aby sprawie wnikliwie 

się przyjrzały.  

dla radnej Bożeny Napiórkowskiej  

Stary przystanek na ulicy Padlewskiego wybudowany został przez mieszkańców 

osiedla „ Łazek” i nie jest własnością MZK ani m. Ostrołęka. Może być on 

zdemontowany przez MZK na wniosek Rady Osiedla „ Łazek” i mieszkańców 

tego osiedla.   

 

dla Przewodniczącego Osiedla - Janusza Borucha   

Temat zgłoszony przez Pana w sprawie podlewania nowo posadzonych 

krzewów postaramy się rozwiązać niebawem. W obecnej chwili miasto za tą 

usługę musi płacić firmie , która wykonuje takie prace w mieście. Koszty za 

pobór wody z ogólnego ujęcia blokowego z którego mieszkańcy mogli by 

korzystać musiało również pokrywać miasto.  

W tym roku nie jesteśmy w stanie poprawić wyjazdu ze skrzyżowania ulicy 

Fortowej – Warszawskiej ze względu na brak środków finansowych w budżecie 

miasta.  

W przyszłym roku postaramy wygospodarować środki finansowe na 

zainstalowanie słupów oświetleniowych  przy ulicy Ordona . 

 

Ad. do pkt 21/1 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski    



Otwieram dyskusję odnośnie przyjęcia treści Rezolucji Rady Miejskiej w 

sprawie wyrażenia poparcia dla projektu ustawy o przekształceniu prawa 

użytkowania w pracowniczych ogrodach działkowych w prawo własności. 

                                REZOLUCJA 
Na podstawie art. 18 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 r.o samorządzie 

gminnym (tekst jednolity Dz. U. Nr 142  poz. 1591 z 2001 r. z późn. zm. ) Rada 

Miejska w Ostrołęce postanawia wyrazić poparcie dla projektu ustawy 

przewidującego przekazanie dotychczasowym użytkownikom działek w 

pracowniczych ogrodach działkowych prawa własności tych działek za 

symboliczną odpłatnością. Rozwiązanie powyższe jest zgodne z dobrze pojętym 

interesem obywateli naszego miasta – użytkowników tych działek oraz 

społeczno – ekonomicznym interesem samorządów terytorialnych. Przyjęcie 

ustawy eliminuje również nieuprawniony, sprzeczny z konstytucją RP monopol 

i scentralizowane zarządzanie ogrodami działkowymi przez Polski Związek 

Działkowców.   

Do treści Rezolucji  radni Rady Miejskiej nie podjęli dyskusji, po czym  została 

ona  poddana pod głosowanie  radnym Rady Miejskiej przez Przewodniczącego 

Rady Miejskiej.  

Głosowanie  

Za – 13 głosów,   

Przeciw - 3 głosów,  

Wstrzymujących się – 0 głosów,   

Treść została przyjęta.  

 

Radny Rady Miejskiej – Krzysztof Majkowski  

Zaproponował aby posiedzenia  Komisji Rady Miejskiej były nagrywane przez 

pracowników Biura Rady.  

  



Ad. do pkt 22  

W sprawach różnych Rzecznik Urzędu Miejskiego Krzysztof Szeląg  przeprosił  

radnych za udzieloną wypowiedź w gazecie wyborczej.  

 

Wiceprzewodnicząca Rady Miejskiej – Maria Sulbińska   

Bardzo proszę , aby Biuro Prawne Urzędu Miejskiego  przygotowało opinię 

prawną która  miała  by dotyczyć, czy na sesji Rady Miejskiej  można zajmować 

się  sprawami  pracowniczymi.  

 

Ad. do pkt 23 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Janusz Józef Kotowski   

Zamykam obrady XXXIX sesji Rady Miejskiej w Ostrołęce. Dziękuję 

wszystkim za przybycie i dużą wytrwałość.  

 
Protokółował:                                      Przewodniczący Rady Miejskiej  
Andersz Wojciech                                              w Ostrołęce  
                                                                   Janusz Józef Kotowski  
 

 

 

 

 

 

 
 

 
 

 
 
 
 




